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خبـر استاندار فارس:
تأمین آب ۱۸ روستای شیراز در دستورکار قرار دارد

کلیه معتادان متجاهر شهر شیراز تا قبل از دهه فجر از سطح شهر جمع آوری شوند
استاندار فارس گفت: تأمین آب شرب ۱۸ روستای شهرستان شیراز تا خرداد 

۱۴۰۱ با اختصاص مبلغ ۲۰ میلیارد تومان در دستورکار قرار می گیرد.
فارس،  استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
محمدهادی ایمانیه در جلسه کارگروه محرومیت زدایی استان با بیان اینکه 
برنامه جامع مدیریت آب استان برای سال ۱۴۰۱ و همچنین پنج سال آینده 
تهیه شود، ادامه داد: هزینه های زیادی در زمینه تولید آب صورت می گیرد 
در حالیکه نیازمند برنامه ریزی و هزینه در زمینه بازیافت و انتقال آب برای 

در  دولت  عالی  هستیم.نماینده  آب  مصرف  مدیریت  و  هدررفت  کاهش 
استان فارس ادامه داد: برنامه ریزی و تلاش برای کنترل مهاجرت بی رویه از 
روستاها به شهرها و مرکز استان باید همزمان با طرح های محرومیت زدایی 
در دستورکار قرار داشته باشد.وی تصریح کرد: با توجه به حمایت مدیریت 
از  نگهداری  و  جمع آوری  زمینه  در  ملی  مدیران  همراهی  و  استان  ارشد 
معتادان، انتظار داریم کلیه معتادان متجاهر شهر شیراز تا قبل از دهه فجر از 

سطح شهر جمع آوری شوند.

استاندار فارس گفت: از سرمایه گذاران در فارس با آغوش باز استقبال 
و حمایت می کنیم.

نشست  در  فارس  استاندار  غضنفری:  خدیجه   / خبری  سرویس 
اقتصادی  امور  هماهنگی  معاونت  سرپرست  حضور  با  تخصصی 
شیراز  خبرنگاران گفت: شهرک صنعتی  در جمع  فارس  استانداری 
با ۲۰ درصد در حال فعالیت است که معتقدم اگر به طور کامل این 
شهرک بزرگ فعال شود ما حتی یک نفر بیکارهم دراستان فارس 

نخواهیم داشت و باید از استان های دیگر نیرو وارد کنیم.
شیراز  صنعتی  شهرک  نبوده  قرار  اینکه  به  اشاره  با  فارس  استاندار 
فقط به خاطر دریافت زمین راه اندازی شود افزود: بعضی افراد با اخذ 
مجوزهای اولیه زمین های شهرک صنعتی را در اختیار می گیرند و با 
ساخت سوله، بدون بهره برداری تولیدی اقدام به فروش یا اجاره دادن 
سوله ها می کنند و باید این موضوع مدیریت شود تا سفته زمین در 

شهرک صنعتی تمام شده و زمینه رونق تولید را فراهم شود.
ایمانیه با تاکید بر اینکه راه اندازی کامل شهرک صنعتی شیراز نیازمند 
تصریح  است،  صنعتی  واحدهای  نیاز  مورد  گاز  و  برق  آب،  تأمین 
کرد: مصرف آب و انرژی در کشور بسیار بالا است و برای ارائه 
خدمت به بخش های تولیدی باید مدیریت مصرف در دستورکار همه 

مردم قرار گیرد..
ایمانیه با اشاره به دیدار اخیر خود با وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
در  شیراز  مرکزی  تالار  پروژه  تکمیل  برای  دیدار  این  در  افزود: 
چهار سال دولت سیزدهم، کتابخانه شهرستان ارسنجان، تکمیل موزه 

پاسارگاد و ایجاد بنیاد حافظ شناسی قول مساعد داده شد.
نیروهای  پشتیبانی  و  دفاع  وزارت  اینکه  به  اشاره  با  فارس  استاندار 
ادامه  اصفهان محسوب می شود،  پروژه آزادراه شیراز  مسلح شریک 
داد: وزارت دفاع درخصوص اتمام قطعه هفتم پروژه آزادراه شیراز 
اصفهان و آغاز ساخت قطعه هشتم که اولین قطعه از پروژه آزادراه 

شیراز بوشهر است قول همکاری داده است
ایمانیه با بیان اینکه از سرمایه گذاری در راه اندازی شهر سلامت شیراز 
به جد حمایت خواهم کرد، افزود: با راه اندازی شهر سلامت به اقتصاد 

استان و کشور کمک شایانی می شود.
وی اظهار داشت: در کمیسیون مقابله با قاچاق کالا، تصمیمات جدی 
در حوزه های مختلف گرفته شده است که به زودی اجرایی خواهد 
شد.نماینده عالی دولت در استان فارس اظهار داشت: برقی کردن و 
سریع السیر شدن راه آهن شیراز اصفهان و تلاش برای رفع مشکلات 
همکاری  و  توانمند  سرمایه گذاران  جذب  با  آی  تی  آی  کارخانه 

وزارت دفاع در حال پیگیری است.
کوتاه  مدت  در  نیست  هیچ کس  توان  درحد  اینکه  به  اشاره  با  وی 
زیر  را  گذشته  مدیران  زحمات  نباید  افزود:  کند،  رفع  را  مشکلات 
سؤال برد و به وعده و وعید بپردازیم، امیدواریم بتوانیم قسمت قابل 

توجهی از مشکلات را حل کنیم.
استاندار فارس با اشاره به جذب سرمایه گذار در این استان، افزود: از 
همه سرمایه گذارانی که از فعالیت در فارس ناامید شدند یا به دلیلی 
کار را رها کرده اند، با آغوش باز استقبال و از آنان حمایت می کنیم.
سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس با بیان 
اینکه بودجه عمومی کشور بخش قابل توجه ای از منابع آن محقق 
برنامه های  گفت:  طلوع  روزنامه  خبرنگار  سؤال  به  پاسخ  در  نشده 
دولت برای جبران کسری بودجه مدون و نظام یافته است و کسری 
بودجه چیزی عجیب و غریب و جدیدی نیست اما عدد و رقم آن 

امسال ممکن قابل توجه باشد.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس با بیان اینکه افزایش 
و  پایه ها  افزایش  گفت:  است،  شده  پیش بینی  بودجه  در  درآمدها 
حداکثر وصولی دولت از منابع، دو راه کسری بودجه است که توسط 
اینکه  به  اشاره  با  مبینی دهکردی  انجام است.ساسان  دولت در حال 
افزود:  دنبال کرد  بودجه  برای کسری  را  رویکرد جدی  دو  دولت 
از  بودجه  در  شده  پیش بینی  درآمدهای  درافزایش  تمرکز  رویکرد 

طریق افزایش پایه های درآمدی و نرخ های درآمدی است.
لوکس،  کالاهای  مالیات  وصول  بحث  در  دولت  داد:  ادامه  وی 
خودروها و خانه های لوکس ورود جدی را شروع کرده و همچنین 

منابع درآمدی دولت حداکثر وصلی ممکن را داشته باشد.
 این مقام مسئول ادامه داد: تمهیدات لازم برای حداکثر صرفه جویی 
به  غیرضروری  هزینه های  پرداخت  از  جلوگیری  و  هزینه ها  در 

صورت جدی در دستورکار دولت است.
وی اظهار امیدواری کرد: با تمهیداتی که در حال پیش بینی و اتخاذ 

در دولت، بخش قابل توجه ای از کسری بودجه جبران شود.

استاندار فارس عنوان کرد؛

با فعال شدن کامل شهرک صنعتی فارس یک نفر بیکار هم در فارس نخواهیم داشت

رئیس کمیسیون حمل و نقل و ترافیک شورای اسلامی 
شهر شیراز:

در تلاش برای طرح موضوع اجرای 
پروژه تراموا در شیراز هستیم

شهردار شیرازعنوان کرد؛

استفاده از تصفیه فاضلاب در آبیاری 
فضای سبز شهری

رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری شورای اسلامی شهر شیراز:

با بیان اینکه  رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری شورای شهر 
اگر قرار است اتفاقی در شهرداری روی دهد باید به صورت ملموس 
مردم طعم آن را بچشند، گفت: باید برای رفع مشکلات در شهرداری 

به سمت ایجاد پنجره واحد برویم.
اولین  در  اسدی  حسن  محمد  غضنفری:  /خدیجه  خبری  سرویس 
نشست رفع موانع تولید در حوزه ساخت و ساز در جمع خبرنگاران 
هستند  مواجه  آن  با  سازندگان  اکثر  که  مشکلات  از  یکی  گفت: 
آن  شدن  واگذار  و  شهرداری  از  مجریان  سهمیه  شدن  جدا  موضوع 
به سازمان نظام مهندسی است که بسیاری از تولیدکنندگان ساختمان 
تخت  موضوع  باید  که  ندارد  قانونی  وجاهت  امر  این  که  معتقدند 

بررسی قرار گیرد.
رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری شورای اسلامی شهر گفت: 
ما به عنوان شورای شهر حمایت کننده تولیدکنندگان ساختمان هستیم 
و معتقدیم که نظام مهندسی این حق را ندارد که به بهانه تغییر اعضای 

هیئت مدیره، کار مردم را معطل بگذارد.
اسدی مشکل اکثر ساختمان سازان را طولانی بودن روند صدور پروانه 
و مجوز ساخت و ساز، مسئله بیمه کارگران ساختمانی عنوان کرد 
سوی  از  متفاوتی  تصمیمات  با  مقطعی  در  ساختمان سازان  افزود:  و 
از  باید  مشکلات  این  تمام  که  می گردند  روبرو  بیمه  شرکت های 
طریق های مختلف رفع گردد. وی ادامه داد: ما به عنوان نماینده شورا 
می توانیم مشکلات این قشر را به صورت قانونی از طریق ارتباط با 

شوراهای عالی استان ها و ارائه لایحه به مجلس رسیدگی نماییم.
تا  نمود  درخواست  معماری  و  شهرسازی  کمیسیون  رئیس  از  وی 
تمام مشکلات سازندگان ساختمان را به صورت طرح دوفوریتی در 
اولین جلسه شورای شهر مطرح کند تا تمام موارد به صورت دقیق 
داد:  ادامه  اسلامی شهر شیراز  قرار گیرد.عضو شورای  بررسی  مورد 
اگر سازندگان و تولیدکنندگان ساختمان به شهرداری مراجعه نداشته 
باشند و پول بابت صدور پروانه ساختمانی به شهرداری واریز نگردد، 
اداره شهر از جمع آوری زباله و یا احداث مترو و دیگر پروژه ها با 
سرمایه گذاری  و  اقتصاد  شد.رئیس کمیسیون  مواجه خواهیم  مشکل 
شورای شهر با بیان اینکه اگر قرار است اتفاقی در شهرداری روی 
دهد باید به صورت ملموس مردم طعم آن را بچشند، گفت: باید برای 

رفع مشکلات در شهرداری به سمت ایجاد پنجره واحد برویم.
معماری و شهرسازی شورای شهر شیراز  رئیس کمیسیون  ادامه  در 
پروانه در شورای شهر  تسهیل صدور  به تشکیل کارگروه  اشاره  با 
شیراز گفت: با توجه به مشکلاتی که سازندگان با آن مواجه هستند 
جلسات  و  شده  تشکیل  شورا  در  پروانه  صدور  تسهیل  کارگروه 
متعددی داشتیم که امیدواریم منجر به اصلاح و تسهیل در امور شود.

نظام مهندسی  با  سازندگان  مشکلات  درخصوص  ترابی  غلامعلی 
پایان کار  اظهار داشت: گاه زمان صدور پروانه و  فارس  ساختمان 
تا دوسال طول می کشد که امیدواریم این با رفع مشکلات این زمان 
کوتاه تر شود.عضو شورای اسلامی شهر شیراز با اشاره به برگزاری 
جلسات مستمر با همه دستگاه های مرتبط با حوزه ساخت و ساز اظهار 
داشت: شهرداری به نفت و تحریم وابسته نیست و به تصمیم درونی 
وابسته است و به تصمیمات درونی وابسته است که اگر پنجره واحد 
تشکیل و شاهد حضور سرمایه گذاران باشیم بسیاری مشکلات ما نیز 

حل می شود و همه قول دادند که این اتفاق بیافتد.
آرش فرج زاده قائم شهردار شیراز با بیان اینکه سرانه هزینه هر نفر 
شهروند شیراز در ماه 3 میلیون تومان است نیز گفت: این هزینه در 

بخش حمل و نقل، نظافت شهر و.. برای هر شهروند هزینه می شود
 او با اشاره به آمار صدور ۴ هزار میلیون مترمکعب پروانه ساختمانی 

افزود: سالانه ۴ هزار پروانه ساختمانی صادر می شود.
و  ساخت  زمینه  در  متخصص  افراد  وجود  شیراز  شهردار  قائم مقام   
ساز ساختمان در بین اعضای شورای شهر را یک نکته مثبت دانست 
به  توجه  با  شهرسازی  و  معماری  کمیسیون  رئیس  وجود  گفت: 
تخصص دیگر نکته مثبت شورای ششم است که می تواند بارقه امید 

را برای ۴ هزار سازنده ایجاد نماید.

طی پیامی؛

شهردار شیراز در پیامی ۱۶ آذرماه روز دانشجو را به دانشجویان و 
فعالان تشکل های دانشجویی تبریک گفت.

شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شیراز، در متن پیام مهندس سید احسان اصنافی آمده است:

و  مهم  روزی  اسلامی  انقلاب  تاریخ  زرین  اوراق  در  دانشجو  روز 
سرنوشت ساز است و دانشجویان به عنوان عناصری آگاه و نیروهای 
دستاوردهای  از  بسیاری  نشستن  بار  به  در  جامعه  آفرین  حرکت 
نظام شکوهمند ایران اسلامی نقش آفرین بوده اند که نمونه های بارز 
توسط  جنایتکار  آمریکای  قرن،  ام الفساد  جاسوسی  لانه  تسخیر  آن 
دانشجویان پیرو خط امام )ره( و شهادت خیل عظیم دانشجویان عزیز 

در دوران تابناک دفاع مقدس است.
می خواهم  من  می فرمایند:»  مدظله العالی  رهبری  معظم  مقام  زیبا  چه 
متعهّد و  دانشجویی کشور، مجموعه ای  بدنه  از غالب  بیش  یا  غالب 

دارای احساس مسئولیت نسبت به آرمان های دانشجویی باشند.
یکی از این آرمان ها مسئله علم است؛ دومی عدالت خواهی است و 

آرمان سوم، آزاداندیشی و آزادیخواهی است.«
این روز فرخنده و مبارک را به عموم دانشجویان و فعالان تشکل های 
دانشجویی تبریک گفته و از درگاه الهی توفیقات این قشر شریف را 
در پیشبرد علوم و فنون نوین، بر هم زدن توطئه های داخل و خارج 

از کشور و احیای مفاد مندرج در بیانیه گام دوم انقلاب آرزومندم.

تزریق واکسن کرونا در شهرستان های 
تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی شیراز 

به مرز شش میلیون دُز رسید

امام جمعه شیراز در دیدار با تشکل های دانشجویی:

در قرارگاه فرهنگی و اتاق فکر شورای 
فرهنگ عمومی از ظرفیت تشکل های 

دانشجویی استفاده شود
می خواهیم شیوه حکمرانی تازه را بر مبنای اسلام 

تأسیس کنیم


